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Referat bestyrelsesmøde i Dianalund Udviklingsråd 
Onsdag, den 17. Juni 2025, kl. 18.00  
Lokale 4, Borgerhuset 
 
 
Referent:  
Deltagere: Karin, Inge, Klaus, Lasse, Jacob, Jonas, John, Kristine 
Fraværendende: SUsanne 

Godkendelse af referat og dagsorden 
Godkendt 

Hvordan vil vi i bestyrelsen gerne arbejde? Møderammer, indkaldelser osv? 
Alt er i spil, så vi får talt rammerne godt igennem og får forventningsafstemt 
med hinanden 
Vi giver adgang til bestyrelsen til google drev så alle kan læse referater her 
Vi opretter en aktionsliste som et separat dokument, dette for at vi kan sende 
referatet direkte ud - Jonas sender link ud 
Vi laver en template med de faste punkter på dagsordenen for at gøre det nemt at 
oprette nye dagsordner 
Det er ok at vi ikke kører med ordstyrer, vi har en god dialog og alle kommer til orde 
Vi kan indføre en runde om bordet i særlige sager hvor vi gerne vil have alles input 
kommer frem 
Undergrupperne må gerne fremsende relevant materiale inden bestyrelsesmøderne 
Forventningsafstemning: Hvis man har noget på “hjerte” så siger man det 
Vi skiftes til at skrive referat og vi vælger hvem når vi starter det enkelte møde 
Vi planlægger med 6 møder og 1 generalforsamling pr år, men kan indkalde til ekstra 
ved behov 

Borgermøde input - vi laver en lille brainstorm om, hvordan vi som 
bestyrelsen skal arbejde videre med dette 
DUR’s ønskeseddel til politikerne de næste 5-10 år 
Hvordan tænker I at sikre Dianalund i forhold til regnvand/grundvand/spildevand 
fremadrettet? 
Vi ønsker fortsat fokus på at Pilegaards Trekanten bliver udstykket og udbygget og 
med blandede boliger 
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Vi ønsker fokus på næste udstykning i Dianalund så vi er klar så snart Pilegaards 
Trekanten er udbygget 
Vi vil gerne have attraktive offentlige transportmuligheder som forbinder Dianalund til 
de større byer på Sjælland, vi ser at der er plads til både bus og tog 
Veje og fortov bør repareres flere steder 
En cykelsti til Niløse 
Udvide idræts og kulturfaciliteter, Hvis vi tænker meget stort så om 10 år- 15 år 
Skøjtehal, KIF, Svømmehal, atletikbane  
 
 
 
En mulig ny undergruppe omkring bæredygtige fællesskaber, Nabogo kunne være en 
del af dette 
Kan vi lave en undergruppe for den unge generation, kan vi som DUR facilitere dette 
Promovere Dianalund som turistmål 

Status på økonomi 
Godkendt 

Diverse mødedatoer i efteråret 
26/8-25 fælles lokalrådsmøde Jacob deltager 
26/8-25 DUR best møde flyttes til 2/9-25 
1/10-25 er der økonomiudvalgsmøde kl 18-20 Karin deltager 

Pause 
 

Status fra undergrupper: KIF, byfest, naturgruppe, event, skærm, flagallé, 
picnic, 125 års jubilæum 
KIF - Brev er sendt til gruppen omkring brug af de tildelte midler i 2025, Karin 
deltager i møde omkring fundraising.  
Byfest - Planlægning er i gang, næste møde 25/6 
Naturgruppe - Der er sået vild med vilje ved minigolfbanen 
Event - Besøg Kræmers værksted, fællesspisning er de næste arrangementer 
Skærm - Vi har 5-6 aktive arrangementer på lige nu. Kan vi vise vores bosætnings 
videoer i en periode hvor der måske ikke er så mange arrangementer?,  
Flagallé - Kontrakt er fornyet og rækker frem til sommer 2026. Der skal indkøbes ca. 
50 nye flag 
Picnic - Der er 5 planlagte koncerter i år 
125 års - Planlægningen er godt igang, der er oprettet en side på Dianalund.dk med 
det foreløbige program. Der er lavet en fælles ansøgning til udviklingspuljen i Sorø 
kommune 

Politisk indflydelse   
Branding af Dianalund  
Vi udarbejder en DURs anbefaling til politisk prioritering til politikerne i 
forbindelse med valgåret. Kristine og Jacob står for dette 
 

Indlæg til medier og byens blad 
Vi vil gerne have et indlæg omkring 125 års jubilæet i det andet magasin i efteråret 
2025.  
soroe.red@sn.dk modtager gerne gode historier fra vores lokalområde 

http://dianalund.dk
mailto:soroe.red@sn.dk
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Eventuelt  
Ingen emner 

Aktionspunkter 
Er overført til separat liste og slettes fra fremtidige dagsordner 
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